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دنیا حیدری

حرفتان حرف باشد لطفاً
تنها دو روز از افتخارآفرینی و تاریخ س��ازی بان��وی وزنه بردار ایران در 
رقابت های قهرمانی آس��یا می گذرد که معاونت توسعه ورزش بانوان 
وزارت ورزش و جوان��ان از تخصیص اعتبار ویژه به بان��وان اعزامی به 

بازی های آسیایی هانگژو چین و المپیک پاریس خبر می دهد. 
این بی شک بهترین خبر برای بانوان ورزش��کار است، به خصوص در این 
روزها که موفقیت تاریخی ملی پوش وزنه برداری بانوان ایران اهمیت توجه 
هرچه بیشتر به بانوان ورزشکار را گوشزد کرد و لزوم سرمایه گذاری روی 
این قشر را پیش کشید. هرچند این نخستین بار نیست که شاهد عملکرد 
چشمگیر بانوان ورزشکار ایران هستیم و جامعه ورزش بانوان از این دست 
موفقیت ها و افتخارآفرینی ها کم نداش��ته ، آن هم در شرایطی که بر کسی 
پوش��یده نیس��ت به لحاظ امکانات تا چه اندازه در مضیقه هس��تند و چه 
تفاوت هایی بین آنها با آقایان ورزشکار وجود دارد. حال آنکه در برخی موارد 

موفقیت های به دست آمده توسط بانوان به مراتب بیشتر از آقایان است. 
جامعه ورزش بانوان سال هاست که توانمندی های غیرقابل انکار خود را 
به اشکال مختلف به اثبات رسانده و به همین دلیل است که انتظار تغییر 
نگاه تبعیض آمیز را دارد. تغییراتی که وعده های مطرح ش��ده از سوی 
مریم کاظمی پور، معاونت توسعه ورزش بانوان وزارت ورزش می تواند 
گام بلندی در راستای ایجاد آن باشد. حمایت تمام قد از بانوان ورزشکار 
برای کسب سهمیه بازی های المپیک و حضور در بازی های آسیایی در 
جهت اهتزاز پرچم پرافتخار ایران در واقع تمام آن توقعی است که ورزش 
بانوان از وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک داشته است. توقعی که گفته 
می شود قرار است با حمایت های نمایندگان مجلس، وزارت ورزش و دو 
کمیته ملی المپیک و پارالمپیک  برآورده شود. اتفاقی که بی تردید در 
صورت رخ دادن می تواند نتایج درخش��ان و موفقیت های قابل توجه و 
چشمگیری در پی داشته باشد. البته به شرط آنکه این وعده فریبنده و 

جذاب تنها جنبه شعاری نداشته باشد و به مرحله اجرا نیز برسد.
مس��ئله قصاص قبل از جنایت یا حتی پیش داوری نیس��ت. مس��ئله 
ترسیدن مارگزیده از ریسمان سیاه و سفید است که مصداقی بارز در 
ورزش ایران است که باعث شده در پی دلفریب ترین وعده ها نیز تردید 
مشهودی وجود داشته باشد به این مهم که آیا این بار حرف آقایان حرف 
است و عملی می شود یا کمافی السابق نطقی زیبا و قرا ناشی از هیجانات 

موفقیت های به دست آمده و جو ایجاد شده است!
بی شک آنچه معاونت ورزش بانوان وزارت در خصوص حمایت های ویژه از 
ورزش بانوان به زبان آورده، مورد بسیار مهم و صدالبته تأثیرگذاری است 
که می تواند افتخارات بسیاری را برای ورزش ایران به دنبال داشته باشد، 
اما تجربیات پرتکرار و تلخ گذشته ثابت کرده در اینگونه موارد باید اندکی 
صبورانه برخورد کرد که اگر این مورد هم به موارد عملی نشده دیگر اضافه 

شد، خیلی توی ذوق نخورد و بتوان از شوک ناشی از آن خارج شد!
 با این وجود تقابل تصمیم گرفتن در خصوص تخصیص اعتبار ویژه به 
بانوان با تاریخ سازی بانوی وزنه بردار کشورمان این امیدواری را ایجاد 
کرده تا شاید این بار آنچه در خصوص حمایت ویژه از ورزش بانوان گفته 
می شود شباهتی به واقعیت داشته باشد تا در راستای این حمایت ها، 
شاهد موفقیت های قابل توجهی در رویدادهای حائز اهمیت پیش رو 
باشیم. موفقیت هایی که دستیابی به آنها با توجه به توانمندی های بانوان 
ورزشکار دور از انتظار نیست، اما به شرط اندکی حمایت و توجه بیشتر 

که حالا وعده اش به طور رسمی داده شده است.

اشرف رامین

تصمیمات شبانه 

شیوا  نوروزی
   گزارش  یک

وزارت ورزش و 
هیئـت مـدیره 
باشگاه استقلال شـایعاتی را که در روزهای 
گذشته همه در موردش صحبت می کردند به 
حقیقت تبدیل کرد؛ برکناری مصطفی آجرلو 
و انتـخـاب مـجـدد علـی فتــح الله زاده! 
مدیری که برای بازگش��ت دوباره به اس��تقلال 
ثانیه شماری می کرد سرانجام به آرزویش رسید. 
بالا گرفتن مش��کلات ریز و درش��ت در اردوگاه 
آبی ها کار را به جایی رساند که راهی جز برکناری 
مدیرعامل پردردس��ر ب��رای وزارت باقی نماند. 
حواشی مختلف آنقدر زیاد ش��ده بود که آجرلو 
حتی با تکیه بر قهرمانی مقتدرانه فصل گذشته 
استقلال نیز نتوانست صندلی ریاستش را حفظ 
کند. در این میان فتح الله زاده دم دست ترین گزینه 
ممکن برای این باشگاه بود. او آمده تا دوباره با تیم 
محبوبش قهرمانی لیگ برتر را تجربه کند. باید 
دید حاج فتح الله چ��ه تاکتیک هایی برای تحقق 

این هدف و حل مشکلات باشگاه در نظر دارد.
      

مدیرعامل جدید روز گذش��ته بعد از سر زدن به 
باش��گاه در اولین اقدام به وزارت ورزش رفت و 
جلس��ه ای با حمید س��جادی برگزار کرد. علی 
فتح الله زاده برای فوتبالی ها و حتی غیرفوتبالی ها 
کاملًا نام آشناس��ت. او پیش از این سابقه چهار 
دوره مدیرعامل��ی در اس��تقلال را در کارنام��ه 
داشته و در ش��رایطی این مس��ئولیت سنگین 

را دوب��اره برعه��ده گرفته که ب��ه گفته خودش 
بدهی های سنگینی از گذش��ته به یادگار مانده 
است. گفته می شود در جلس��ه شبانه پولادگر و 
اعضای هیئت مدیره، محمد مؤمنی تنها کس��ی 
بود که با رفتن آجرلو مخالفت کرده است. با  این  
حال اتفاق نظر اکثریت و البت��ه تصمیمی که از 
قبل گرفته ش��ده بود رأی منفی مؤمنی را بی اثر 
کرد. دوره اول مدیریت حاج  فتح الله از سال 75 تا 
82 بود و در این مدت جام های قهرمانی لیگ و 
جام حذفی و همچنین نایب قهرمانی آسیا برای 
استقلال به ارمغان آمد. از س��ال 86 تا 87 دوره 
دوم حضور فتح الله زاده بود. او سال 89 به باشگاه 
برگشت تا س��ال 93 توانست یک قهرمانی لیگ 
برتر و یک قهرمان��ی جام حذف��ی را در کارنامه  
مدیریتی اش ثبت کند. فتح الله زاده اواخر س��ال 
98 به عنوان سرپرست باشگاه انتخاب شد، ولی 
تنها یک ماه دوام آورد و حالا در مهر 1401 برای 
پنجمین بار صندلی م��ورد علاقه اش را تصاحب 

کرده است. 
      

جدا از نحوه انتخاب فتح الله زاده، ابهامات زیادی 
هم در خصوص علل برکن��اری مصطفی آجرلو 
مطرح اس��ت. مدیرعام��ل اخراج��ی بارها برای 
گرفتن حق پخش تلویزیونی با س��ازمان لیگ و 
صداوسیما وارد چالش ش��د. جلوگیری از ورود 
دوربین ها به اس��تادیوم و جدال ب��رای گرفتن 
حق پخ��ش از جمله اقداماتی بود ک��ه آجرلو در 
برابرش کوتاه نیامد. تنها یک س��ال از روی  کار 

آمدن او می گذش��ت و قهرمانی بدون شکس��ت 
مجیدی و ش��اگردانش در دوره مدیریت سردار 
اتفاق افتاد. با این  وجود نباید نقش ابهامات زیاد 
مالی در این مدت را در برکناری آجرلو بی تأثیر 
دانست. از طرفی حواشی اخیر چند بازیکن تیم 
و برخورد انضباطی مدیرعامل پیش��ین با آنها از 
موارد اصلی برکناری آجرلو تلقی می شود. جالب 
اینکه معاون وزیر به رغم حضور در جلسه شبانه 
نس��بت به قابل پیش بینی بودن اخ��راج آجرلو 
اظهار بی اطلاعی ک��رد. پولادگر در اظهارنظری 
عجیب ب��ا تأکی��د بر هم��ه کاره ب��ودن اعضای 
هیئت مدی��ره گف��ت: »وقتی اکثری��ت اعضای 
هیئت مدیره نامه برکناری را امضا می کنند و این 
اتفاق رخ می دهد حرفی باقی نمی ماند. استقلال 
یک باش��گاه حرفه ای اس��ت و هیئت مدیره آن 
چنین تصمیمی گرفته اس��ت.« آبی ها در مدت 
زمان حضور آجرلو از 39 بازی موفق به کسب 24 

برد و تنها یک شکست شدند. 
      

همانطور ک��ه انتظ��ار می رفت فت��ح الله زاده در 
بازگشت به اس��تقلال بحث بدهی ها و مطالبات 
اعضای تی��م را پیش کش��ید. مدیرعامل جدید 
آبی ه��ا در گفت وگوی��ش با ایس��نا ب��ر کاهش 
مش��کلات اقتصادی و دغدغ��ه بازیکنان تأکید 
کرد: »تصمیم مدیریتی بود ک��ه تغییراتی رقم 
بخورد. دوس��تان هم به ما محبت کردند. ما هم 
اس��تقلالی هس��تیم و می خواهیم مشکلات را 
برطرف و کمک کنیم استقلال با آرامش کار خود 

را پیش ببرد. باید تلاش کنیم تا دغدغه بازیکنان 
کمتر ش��ود و بتوانند با خیال راحت کار خود را 
انجام دهند. وظیفه ما این است که شرایط خوبی 
را فراهم کنیم و وظیفه بازیکنان این اس��ت که 
عملکرد خوبی داشته باشند تا تیم بتواند نتیجه 
مورد نظر را کسب کند. حدود 70میلیارد بر سر 
تبلیغات محیطی بدهکار هستیم. 60میلیارد به 
اس��تراماچونی باید پرداخت کنیم. یک بازیکن 
اس��ت که می گویند 50 میلیارد بای��د به او پول 
بدهیم. گفته می ش��ود 40،30 میلی��ارد هم به 
پادوانی باید پرداخت کنیم. هرچه بدهی اس��ت 
روی میز گذاش��ته اند. همیش��ه برای باش��گاه 

دوندگی، تلاش و پیشرفت مدنظر داشته ام.«
      

سرمربی پرتغالی به قدری از تغییرات مدیریتی 
استقلال ش��وکه ش��ده بود که نتوانست آن را 
پنهان کند. ریکاردو س��اپینتو با اش��اره به این 
موضوع گفت: »از این وضعیت ش��وکه ش��دم. 
مطلق��اً هیچ ک��س انتظار چنی��ن تصمیمی را 
نداشت. آجرلو همیشه رئیس��ی بوده است که 
تمام تلاش خود را کرده که همه شرایط را برای 
ما فراهم کند تا به هدف هایی که داریم، برسیم 
و مهم تر از همه ب��رای قهرمانی تلاش کنیم. 
شوکه شدم و سعی می کنم بفهمم چه اتفاقی 
برای رئیس افتاده است.« البته فتح الله زاده از 
ساپینتو حمایت کرده است: »او مربی ماست 
و با او قرارداد داریم. ما باید به ساپینتو کمک 

کنیم تا کار خود را بهتر جلو ببرد.«
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 مراسم 24 مهرماه
با میهمان ویژه در آزادی برگزار شد

 روز ملی پارالمپیک
 الهام بخش آسیایی ها

پانزدهمین مراس��م روز ملی پارالمپیک با ش��عار »تحرک، توانمندی 
و افتخارآفرینی« همزمان در سراسر کش��ور برگزار شد. در تهران نیز 
سالن 12هزار نفری آزادی میزبان ورزشکاران معلول و خانواده هایشان 
بود. این مراسم علاوه بر مسئولان وزارت ورزش، کمیته   ملی المپیک  
و پارالمپیک و فدراسیون جانبازان و معلولین یک میهمان ویژه داشت؛ 

ماجد راشد، رئیس کمیته  پارالمپیک آسیا.
ماجد راشد حضور در جمع ورزشکاران معلول را افتخاری بزرگ خواند: 
»برگزاری مراسم مختلف در این روزها می تواند الگویی برای منطقه 
آسیا باش��د تا با الهام  گرفتن از آن، کمیته های ملی  پارالمپیک دیگر 
کشورها نیز چنین رویدادهایی را برگزار کنند. تأثیرگذاری این اقدامات 
در نتایج شگرف ورزشکاران ایرانی در ورزش های تابستانی و زمستانی 
قابل مش��اهده اس��ت. در آخرین دوره بازی های پاراآسیایی 2018 
جاکارتا جایگاه سوم در جدول مدال ها به کشور ایران تعلق گرفت. سال 
گذشته در بازی های پاراآسیایی جوانان در کشور بحرین ستاره های 
جوان ایرانی با کسب 122 مدال در رده اول جدول مدال قرار گرفتند. 
این نتایج حاک��ی از تأثیرگذاری برگزاری چنین رویدادهایی اس��ت 
و همچنین س��بب آگاهی بخش��ی جوانان دارای معلولی��ت ایران از 

فرصت های موجود در ورزش می شود.« 
 IPC در این مراس��م همچنین پیام تصویری اندرو پارس��ونز، رئیس
)کمیته بین المللی المپیک( نیز پخش ش��د: »آنچه برای من بیش از 
هر چیزی اهمیت دارد، این اس��ت که این برنامه با محوریت خانواده 
برگزار می شود، زیرا این خانواده اس��ت که درک مناسبی از پتانسیل 
افراد دارای معلولیت دارد. شما با معلولیت نیز می توانید حق مطالعه، 
کار، ورزش و شهروند بودن را داشته باش��ید. فرد معلول می تواند هر 
آنچه را که قصد کند به دست آورد و سرآغاز این کار با خانواده است و 
به همین دلیل است که جمع کردن خانواده ها دور هم از درجه اهمیت 

بالایی برخوردار است.«
محمد پولادگر، معاون ورزش قهرمانی وزارت ورزش نیز در حاشیه مراسم 
شرایط ورزشکاران جانباز و معلول ایرانی را کم نظیر خواند: »افراد معلول و 
جانباز بخشی از جامعه ما و سمبل ایمان، انگیزه و امید هستند، به ویژه در 
حوزه ورزش که افتخارات فراوانی را آفریدند. باید این نکته را هم اشاره کنم 
که در کشور ما شرایطی که برای جانبازان و معلولین و پارالمپیک ایجاد 
شده یک شرایط کم نظیر است. در اکثر کشورهای دنیا مجموعه المپیک 
و پارالمپیک با یک مدیریت اداره می ش��ود، ولی در کشور ما با امکانات و 
بودجه مجزا مدیریت می شود و حتی در حوزه پاداش قهرمانان پارالمپیکی 
هم مثل المپیکی ها دولت حمایت می کند و خداراشکر افتخارات فراوانی 

هم در بازی های آسیایی و پارالمپیک کسب شده است.«

معتمدی آسیا و جهان را به تحسین واداشت

در ادامه رقابت های وزنه برداری قهرمانی آس��یا رس��ول معتمدی، 
وزنه بردار دس��ته 109 کیلوگرم ایران موفق ش��د سه مدال طلای 
یک ضرب، دوضرب و مجموع این دسته را از آن خود کند. در همین 
وزن امیر عزیزی موفق به کسب مدال برنز حرکت یک ضرب شد و در 

نهایت روی سکوی چهارم این وزن قرار گرفت.

تیم ملی ایران ت��ا روز پایانی رقابت ها در قس��مت مردان موفق به 
کسب مدال طلا نشده بود، اما درخشش رسول معتمدی در دسته 
109کیلوگرم سه مدال خوشرنگ طلا را برای ایران به ارمغان آورد 
تا تیم کشورمان بدون کسب طلا مس��ابقات را ترک نکند. جالب 
اینجاست که معتمدی وزنه بردار دس��ته 102 کیلوگرم و قهرمان 
آسیا و جهان در س��ال 2021 این وزن با تش��خیص کادر فنی در 
مسابقات بحرین در دسته 109 کیلوگرم روی تخته رفت. انتخابی 

که به خوبی جواب داد و ایران را صاحب سه مدال طلا کرد.
معتمدی در حرکت یک ض��رب ابتدا وزن��ه 170 کیلویی را بالای 
س��ر برد و بعد وزنه 174 کیلویی را مهار کرد، او در حرکت س��وم 
وزنه 180 را هم مهار کرد تا با ثبت این وزنه و هفت کیلو بیشتر از 
بیکوف قرقیزستانی صاحب مدال طلای یک ضرب شود و بیشترین 
رکورد یک ضرب را در مس��ابقات بین المللی به نام خود ثبت کند. 
امیر عزیزی در این حرکت با ثبت رکورد 166 کیلوگرم مدال برنز 

را از آن خود کرد. حرکت یک ضرب رس��ول معتمدی و رکوردزنی 
او مورد توجه سایت فدراسیون جهانی هم قرار گرفت تا جایی که 
این فدراسیون در حساب توئیتری خود نوشت: »معتمدی حرکت 

فوق العاده ای داشت.«
معتمدی در دوضرب نیز هر سه حرکت خود را به درستی انجام داد 
و وزنه های 215 و 217 کیلوگرم را مهار کرد. از آنجا که مدال طلای 
دوضرب و مجموع او قطعی بود، او از حرکت سوم دوضرب انصراف 
داد. معتمدی در نهایت با رکورد مجم��وع 397 کیلوگرم قهرمان 
آسیا شد. عزیزی در دوضرب توانست هر سه حرکت خود را صحیح 
انجام دهد و وزنه های 195، 204 و 208 کیلوگرم را بالای سر برد. 
او در مجموع رکورد 374 کیلوگرم را به ثبت رساند، اما در دوضرب 

و مجموع موفق به کسب مدال نشد.
دیروز همچنین در دسته فوق سنگین علی داوودی موفق به کسب 
دو مدال نقره و یک مدال طلا شد و محسن دادرس سه برنز گرفت.

 مردان ایران 

بالاخره طلایی شدند

حامد قهرمانی
      خبر

دو ش��نبه 25 مهر  1401 | 20 ربیع الاول 1444 |
 دست به سینه

و گوش به فرمان

قاب

شـنبه ها با تیم ملی زودتر از آنچه تصور  می شد جا 
افتاد و حالا شـاگردان کی روش بار دیگر منضبط و 
دست به سـینه، گوش به فرمان او هستند. نفراتی 
که هفته های خود را با انگیزه بسیار جهت حضور در 
لیست نهایی سرمربی تیم ملی آغاز می کنند؛ جدی، 
سختکوش و پرتلاش، نکته قابل توجهی که می توان 
با نیم نگاهی به جلسات تمرینی تیم ملی دریافت. 
تمریناتی که بی شک هر ثانیه آن به امید موفقیت در 
جام جهانی قطر سپری می شود، آن هم در شرایطی 
که تک تک حاضران در تمرین به خوبی می دانند که 
ممکن است هر آن قلم قرمزی روی نامشان کشیده 
شود، اما آنقدر مصمم تمرین می کنند که جایی در 

بین خط خورده ها نداشته باشند. 

عنوان پنجمی دختر وزنه بردار ایران
دختر فوق سنگین ایران در مسابقات وزنه برداری زنان قهرمانی 
آس��یا 2022 در رده پنجم قرار گرفت. در آخرین روز مسابقات 
وزنه برداری قهرمانی آسیا 2022 در بحرین، رقابت دسته 87+ 
کیلوگرم زنان برگزار شد و نماینده ایران پنجم شد. فاطمه یوسفی 
به عنوان آخرین نماینده تیم ملی زنان ایران روی تخته رفت که 
رکورد 90 یک ضرب، 131 دوضرب و مجموع 221 کیلوگرم را 
به ثبت رساند و در رده پنجم قهرمانی آسیا قرار گرفت. یوسفی 
برای دومین مرتبه در قهرمانی آسیا شرکت کرد و در سال 2021 
با رکورد 208 کیلوگرم در رده هفتم و آخر این وزن قرار گرفت. 
دختر وزنه بردار ایران در بازی های کشورهای اسلامی قونیه نیز 

رکورد 221 کیلوگرم را ثبت کرده بود.

برای کسب سکوی جهانی تلاش می کنیم
بیژن مقانلو، س��رمربی تیم ملی تکواندو گفت: »همه تیم ها در 
مسابقات جهانی برای کسب سکو تلاش می کنند و ما نیز مانند 
تمام تیم ها به دنبال این مهم هس��تیم. با تیمی که داریم سعی 
خود را می کنیم، اما همه تیم ها برای این مهم تلاش می کنند. باید 
کمی واقع بین باشیم و حوصله به خرج بدهیم و ببینیم خروجی 
کار چه خواهد شد. در حال حاضر که نگاه می کنم عملکرد تیم 
خوب بوده اس��ت و نیروی جوانی را خوب سازماندهی کرده ایم. 
همه تیم ها نیز برای سکوی جهانی می آیند و ما هم مانند همه 
تیم ها هستیم و امیدوارم که بتوانیم به این مهم دست پیدا کنیم. 
دیگر هیچ تیمی در تکواندو زنگ تفریح نیست. تکواندو متعلق به 
هیچ کشوری نیست و هر تیم متمرکزتر و هوشمندانه تر باشد و 

برنامه بهتری داشته باشد، می تواند موفق شود.«

آجرلو 
شبانه برکنار 

شد تا فتح الله زاده 

دوباره به استقلال 

برگردد

ثانیه شماری فتح الله  جواب داد!

شمیم رضوان

سرمربی هندبال ایران در جمع خبرنگاران

با هدف صعود به ایران آمده ام
نخستین اردوی تدارکاتی تیم ملی هندبال ایران برای حضور در بیست و 
هشتمین دوره رقابت های قهرمانی مردان جهان در حالی روز گذشته 
به پایان رسید که وسلین وویویچ، سرمربی تیم ملی هندبال ایران در 
حاشیه آخرین تمرین این اردو با اصحاب رسانه دیدار و گفت وگو کرد. 
س��رمربی مونته نگرویی هندبال ایران ضمن ابراز رضایت از ش��رایط 
و تمرینانت نفرات دعوت ش��ده به این اردو که تعدادش��ان به 40 نفر 

می رسید از تلاش برای صعود گفت. 
مسابقات قهرمانی جهان22 دی لغایت 9 بهمن ماه به میزبانی مشترک 
لهستان و سوئد برگزار می ش��ود و ایران در گروه A با اسپانیا، شیلی و 
مونته نگرو همگروه است. رقابت هایی که وسلین وویویچ به موفقیت در 
آن امید زیادی دارد: »قطعاً هدفم از آمدن ب��ه ایران صعود از گروه در 
قهرمانی جهان است و اگر به صعود شک داشتم، قطعاً نمی آمدم. گروه 
س��ختی داریم، اما هدف اصلی صعود از گروه است. با نگاه واقع گرایانه 
می توانیم یک یا دو بازی را در گروهمان ببریم و در صورت صعود از گروه 
امیدواریم بازی های خوبی مقابل تیم هایی مانند فرانس��ه یا اسلوونی 
انجام دهیم.« س��رمربی تیم ملی هندبال نگاه وی��ژه ای به رقابت های 
داخلی دارد، به طوری که صراحتاً می گوید بعید است بازیکنی از جمع 
لژیونرها به تیم اضافه ش��ود، اما هنوز هم امکان اضافه شدن بازیکن از 
دل لیگ به نفرات دعوت شده به تیم ملی وجود دارد: »ایران بازیکنان 
توانمند و بااستعدادی دارد، اما نکته مهم این است که بازیکنان از دل 
لیگ بیرون می آیند. قطعاً کارکرد مربیان ایرانی خوب بوده، اما تیم ملی 
خوب از لیگ باکیفیت بیرون می آید. با این وجود تیم ایران باید تجربه 
جهانی و بازی تدارکاتی با تیم های اروپایی را داشته باشد، چراکه این 

باعث پیشرفت و بهتر شدن هرچه بیشتر تیم می شود.«
علی رحیمی، دروازه بان تیم ملی با اشاره به وظیفه سنگین سنگربانان 
تیم ملی تأکی��د کرد ک��ه در هندب��ال روز دنیا، 80 درص��د عملکرد 
دروازه بان ها تأثیرگذار اس��ت: »این مس��ئله وظیفه ای را که بر دوش 
ماست س��نگین تر می کند، خصوصاً که بعد از هشت سال دوری راهی 
این رقابت ها می شویم. از طرف دیگر قهرمانی جهان بزرگ ترین رویداد 
بعد المپیک برای هندبال است که بزرگ ترین تیم ها و بازیکنان در آن 
حاضر می ش��وند، به همین دلیل مربی تیم مل��ی از ما می خواهد یک 
جنگندگی خاصی داشته باشیم.« افشین صادقی دیگر ملی پوش ایران 
نیز با تمجید از تمرینات سرمربی جدید تأکید می کند که وسلین گفته 
اکثر بازیکنان ایران عطش گل زدن دارند در حالی که هندبال ساده و 
راحت است. هندبال رشته گروهی است و همه باید خوشحال شوند، نه 

فقط فردی که گل می زند.

آقای دایی ش��ما 
فریدون حسن

      چهره
بازیک��ن بزرگی 
بودید. اس��طوره 
فوتبال ایران هستید اما فریب یک بازی کثیف و 
کوچ��ک را خوردی��د. چ��را دایی بای��د یک خبر 
صددرصد ساختگی و جعلی را در اینستاگرام خود 
بگذارد؟! آیا واقعاً اینستاگرام دست خود اوست یا 

کس دیگری اداره می کند؟!
علی دایی اسطوره فوتبال ایران است. دومین گلزن 
برتر فوتبال دنیا و جدای از تمام اینها ورزشکار و 
پیشکسوتی که درد مردم سرزمینش را دارد. هنوز 
خنده های کودک اوتیسمی را که همین چند روز 
پیش به دیدار دایی رفت، در ذهن داریم. علی دایی 
اسطوره فوتبال ایران از جمله ورزشکارانی است 
که از ابتدا تحصیل را با ورزش عجین کرد و اینگونه 

شد که همواره بزرگ  ماند.
روی تمام این اصول است که از چهره ای چون علی 
دایی توقع بسیار بیش��تر از بقیه می رود. بقیه که 
نه تحصیلات آنچنانی دارند و نه در افتخارآفرینی 
به گردپای دایی رس��یده اند، اما این روزها برای 
اینکه خودشان را مطرح کنند در زمین معاندان و 

دشمنان قسم خورده ایران سرافراز و بزرگ بازی 
می کنند. جنس علی دایی ب��ا این قبیل خارج از 
خط مانده ها مثل پولادی، کریم��ی و امثال آنها 
متفاوت است و همین تفاوت هم باعث می شود 
توقع از او بالاتر برود. توقع اینکه هم جریان شناس 

باشد و هم اینکه به راحتی بازی نخورد.
علی دای��ی در جریان��ات اخیر کش��ور هرچند 
در ماج��رای ضبط پاس��پورت احترامش حفظ 
نش��د، اما با این وجود س��کوت کرده بود، ولی 
یک اظهارنظر نس��نجیده در خص��وص اتفاقی 
ک��ه در اردبیل رخ داد باعث ش��د او فریب بازی 
کثیف رسانه ای دشمن را بخورد و در زمین آنها 
بازی کند. رس��انه های معاند این روزها با پمپاژ 
وحشتناک دروغ پردازی علیه ایران سعی دارند 
جای جای کش��ور را به آشوب بکش��انند و طی 
این چند روز متوجه اردبیل ش��ده اند. اردبیلی 
که دیار عش��اق حض��رت اباعب��دالله و حضرت 
عباس)علیهم السلام( است و جای تأسف دارد که 
دایی هم بازی آنها را خورد. علی دایی می گوید: 
»من عضو هیچ گروهی نیستم، من جزء کوچکی 
از این مردم شریف هس��تم که دغدغه هایشان 

دغدغه من است.« این را باور داریم، چون دایی 
بارها و بارها مردمداری و میهن پرستی خود 

را ثابت کرده، چه آن روز که با طحال پاره 
مقابل بحرین بازی کرد و چه آن روز هایی 
که به کمک مردم زلزله زده شتافت. این 
را هم باور داریم که جنس علی دایی 
با بقیه متفاوت اس��ت و مثل برخی  
نیست که صف خود را از صف مردم 
جدا کنند و بخواهند تماماً گوش 
به فرم��ان رس��انه های معاند و 
دشمنان قسم خورده این آب و 
خاک باشند. پس جناب دایی، 
اسطوره فوتبال ایران به ما حق 
بده از شما بیشتر توقع داشته 
باشیم، دعوت می کنیم علی 
دایی با مس��تندات، تصاویر و 
مشخصات دختری که مدعی 
است در اردبیل کشته شده به 
روزنامه  ما یا هر رس��انه دیگری 

بیاید و آبروی ما را ببرد! 
لطفاً بازی نخور.

جنس علی دایی با بقیه فرق دارد

بازی خوردی اسطوره!

200میلیاردبدهیداریماماقهرمانمیشویم!


